

Document entitled "The Mineral and Metal Policy of the Government of Canada".—Sessional Paper No. 332-353.

Summaries of the Corporate Plan for 1987-88 to 1991-92 and the Operating and Capital Budgets for 1987-88 of the Standards Council of Canada, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1984.—Sessional Paper No. 332-354.

Summary of the Amended Capital Budget for 1986-87 of the St. Lawrence Seaway Authority, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1984.—Sessional Paper No. 332-355.

Summaries of the Corporate Plans for 1987-88 to 1991-92 and the Operating and Capital Budgets for 1987-88 of the St. Lawrence Seaway Authority and its subsidiaries, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1984.—Sessional Paper No. 332-356.

Summaries of the Corporate Plan for 1987-88 to 1991-92 and the Operating and Capital Budgets for 1987-88 of the Canadian Commercial Corporation, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1984.—Sessional Paper No. 332-357.

Quarterly Report to Parliament on Crown Corporations by the President of the Treasury Board for the First Quarter, 1987, pursuant to section 153.1(1) of Part XII of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1984.—Sessional Paper No. 332-358.

Report of the Road Safety and Motor Vehicle Regulation Directorate of the Department of Transport for the fiscal year ended March 31, 1986, pursuant to section 20 of the *Motor Vehicle Safety Act*, Chapter 26, R.S.C., 1970 (1st Supplement), and section 20 of the *Motor Vehicle Tire Safety Act*, Chapter 96, Statutes of Canada, 1974-75-76.—Sessional Paper No. 332-359.

Report on the Administration of the *Members of Parliament Retiring Allowances Act* for the fiscal year ended March 31, 1986, pursuant to section 35 of the Act, Chapter 25, R.S.C., 1970 (1st Supplement).—Sessional Paper No. 332-360.

Report of the Canadian Dairy Commission, including its accounts and financial statements certified by the Auditor General, for the year ended July 31, 1986, pursuant to section 22 of the *Canadian Dairy Commission Act*, Chapter C-7, R.S.C., 1970.—Sessional Paper No. 332-361.

Summary of the Corporate Plan and Budget for the period April 1, 1987 to March 31, 1992 of Canagrex, pursuant to section 132(4) of the *Financial Administration Act*, Chapter 31, Statutes of Canada, 1984, together with Order in Council P.C.

Document intitulé: «La politique du gouvernement du Canada sur les minéraux et les métaux».—Document parlementaire n° 332-353.

Résumé du plan d'entreprise du Conseil canadien des normes pour 1987-1988 à 1991-1992, ainsi que des budgets d'investissement et de fonctionnement pour 1987-1988, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1984.—Document parlementaire n° 332-354.

Résumé du budget révisé d'investissement de l'Administration de la voie maritime du Saint-Laurent pour 1986-1987, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1984.—Document parlementaire n° 332-355.

Résumé des plans d'entreprise de l'Administration de la voie maritime du Saint-Laurent pour 1987-1988 à 1991-1992, ainsi que des budgets d'investissement et de fonctionnement pour 1987-1988, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1984.—Document parlementaire n° 332-356.

Résumé du plan d'entreprise de la Corporation commerciale canadienne pour 1987-1988 à 1991-1992, ainsi que des budgets d'investissement et de fonctionnement pour 1987-1988, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1984.—Document parlementaire n° 332-357.

Rapport trimestriel au Parlement sur les sociétés d'État par le Président du Conseil du Trésor, pour le premier trimestre 1987, conformément à l'article 153.1(1) de la Partie XII de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1984.—Document parlementaire n° 332-358.

Rapport de la Direction de la sécurité routière et de la réglementation automobile du ministère des Transports, pour l'année financière terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 20 de la *Loi sur la sécurité des véhicules automobiles*, chapitre 26, S.R.C., 1970 (1^{er} Supplément) et à l'article 20 de la *Loi sur la sécurité des pneus de véhicule automobile*, chapitre 96, Statuts du Canada, 1974-1975-1976.—Document parlementaire n° 332-359.

Rapport sur l'application de la *Loi sur les allocations de retraite des membres du Parlement*, pour l'année financière terminée le 31 mars 1986, conformément à l'article 35 de cette Loi, chapitre 25, S.R.C., 1970 (1^{er} Supplément).—Document parlementaire n° 332-360.

Rapport de la Commission canadienne du lait, y compris les comptes et états financiers certifiés par le Vérificateur général, pour l'année financière terminée le 31 juillet 1986, conformément à l'article 22 de la *Loi sur la Commission canadienne du lait*, chapitre C-7, S.R.C., 1970.—Document parlementaire n° 332-361.

Résumé du plan d'entreprise et du budget de Canagrex, pour la période allant du 1^{er} avril 1987 au 31 mars 1992, conformément à l'article 132(4) de la *Loi sur l'administration financière*, chapitre 31, Statuts du Canada, 1984, ainsi que le